
Françoise Roels voorzitster raad van bestuur van bpost: kan zij de uitdagingen aan?

Kameraden, we hebben een nieuwe voorzitster van de raad van bestuur. De
federale regering schoof Françoise Roels (64) naar voren in deze functie. De
juriste begon haar carrière bij een advocatenkantoor, waarna zij terechtkwam
bij Euroclear/JP Morgan en Belgacom. In 2004 ging ze aan de slag bij
Cofinimmo (een vastgoedvennootschap), waar ze naast bestuurder-directeur
ook chief corporate affairs is. Sinds oktober 2024 is Roels ook voorzitter van
de gereglementeerde vastgoedvennootschap Inclusio. Daarnaast is ze
onafhankelijk bestuurder bij Beobank.

Deze dame wordt door voormalige collega's beschreven als competent en charmant, “altijd met een smile”.
Volgens de voogdijminister, Vanessa Matz, zijn haar menselijke kwaliteiten en sociale bewustzijn van
onschatbare waarde om het bedrijf te helpen de uitdagingen van de toekomst aan te gaan. Mooie referenties.

Maar kan Roels het voorzitterschap van de raad van bestuur van bpost aan? Bij het bedrijf zijn er gigantisch
veel uitdagingen die een voorzitter vereisen met de gepaste kennis van zaken. De nieuwe voorzitster heeft dan
wel veel ervaring in het bedrijfsleven, maar een vastgoedbedrijf leiden, heeft niets te maken met de logistieke
sector waarin bpost actief is. Roels komt niet uit de wereld van de publieke dienstverlening. Ze maakte carrière
aan de top van de privésector waar de logica van aandeelhouders, winstmaximalisatie en ‘efficiëntie’ de
boventoon voeren. Dat doet bij ons toch alarmbellen afgaan.

bpost is een openbare dienst, geen winstmachine. De aanstelling van een voorzitster met zo een uitgesproken
bedrijfsgerichte achtergrond past in een alarmerende trend van privatisering en afbouw van de openbare
dienstverlening. Minder kantoren, minder personeel, meer werkdruk: dit is het resultaat van een beleid dat
steeds meer de privélogica volgt.

De net gepubliceerde resultaten zijn niet van die aard dat we achterover kunnen leunen. Er moeten voor de
Business Unit België dringend nieuwe inkomsten komen. De brievenpost daalt, de kranten verdwijnen en de
pakjes hebben het in de eerste maanden van dit jaar ook niet zo goed gedaan.

Wat bpost echt nodig heeft, is niet iemand met een smile maar iemand die de top van het bedrijf een trap
onder zijn kont geeft. Iemand die ervoor zorgt dat het bedrijf eindelijk zijn verantwoordelijkheid opneemt ten
opzichte van zijn personeel en ten opzichte van de burger. Iemand die de toekomst van bpost veilig stelt.

Ik kijk ernaar uit de nieuwe voorzitster te ontmoeten om onze grieven aan haar kenbaar te maken, we zullen
zorgen dat ze naar ons luistert. Samen sterk!
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